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Het Wel en Wee van de dorpsraad in 2019/2020 
Vanwege de Covid-19 pandemie zijn onze werkzaamheden vanaf april 2020 aanzienlijk verminderd. 
Daardoor moesten wij de in die periode geplande jaarvergadering annuleren. 
Ook dit jaar zal de ledenvergadering niet kunnen plaats hebben. Desondanks rapporteren wij toch over 
onze bezigheden tijdens de periode 2019/2020. 

De bezetting van het bestuur zal worden aangepast. Dit jaar zijn aftredend: Ria Mollink, Erwin Wilbrink 
en Robert van Grol. Zij hebben te kennen gegeven niet voor herverkiezing in aanmerking te willen 
komen. Ikzelf was vorig jaar reeds aftredend, maar had besloten de periode tijdens de pandemie mijn 
taak te blijven vervullen. Nu zal ik echter mijn functie als voorzitter beëindigen. Inmiddels is een nieuwe 
rolverdeling vast gesteld: 

Jan Lammers, onze huidige penningmeester zal de taak van voorzitter op zich nemen. 
Als nieuwe penningmeester zal Geurt Vink toetreden tot het bestuur. Jamone Wagner en Pieter de Mos 
zullen gezamenlijk het secretariaat uitvoeren. Voor de opvolging van Ria Mollink, Erwin Wilbrink en 
Robert van Grol zullen dus opvolgers moeten worden gezocht. Wij verzoeken leden van de dorpsraad 
die interesse hebben deze plaatsen over te nemen zich te melden bij het secretariaat.  

De laatste jaren heeft de dorpsraad zich nadrukkelijk ingezet om te komen tot de oprichting van een 
openbaar toilet. Terwijl de in 2018 geplaatste “Greenpee” en succes is, kan hij niet worden gebruikt door 
vrouwen. Onze wens is dan ook nog steeds: een openbaar toilet in het centrum. Zeker voor een plaats 
waarnaar zoveel toeristen komen is dit tegenwoordig een must. Dit onderwerp is regelmatig door ons 
aan de orde gesteld bij diverse functionarissen van de gemeente Apeldoorn, maar ieder jaar moesten 
we mededelen dat er nog niets was. 

Afgelopen jaar is echter door 2 wethouders afzonderlijk medegedeeld dat het openbaar toilet definitief 
van de baan is. De dorpsraad voelt zich feitelijk in de steek gelaten door de gemeente, temeer daar er in 
eerdere jaren allerlei beloftes waren gedaan. Maar goed, wellicht maken wij nog kans in de verre 
toekomst. 

De afgelopen jaren is er veel vergaderd door de dorps- en wijkraden van de gemeente Apeldoorn. Dit 
alles naar aanleiding van de conceptnotitie  “Helder in ambitie, flexibel in uitvoering”. De raad wil dat de 
positie van de dorps- en wijkraden wordt geactualiseerd als gevolg van de ontwikkeling van de 
“burgerparticipatie”. Maar de aan dit onderwerp gewijde vergaderingen van de gemeente met de dorps-
en wijkraden hebben niet veel nieuwe gezichtspunten opgeleverd. Eigenlijk adviseren de dorpsraden 
unaniem om de stand van zaken niet aanzienlijk aan te passen. Maar de gemeente heeft anders 
besloten. 
Onze mogelijkheden richting het beleid zijn behoorlijk ingeperkt en het bedrag van de jaarlijkse subsidie 
is danig teruggebracht. Deze daling in inkomsten zal dan ook gevolgen hebbenvoor ons sponsorschap 
van diverse verenigingen. Zij hebben daarvan reeds van ons bericht gehad. Al met al is door de 
gemeente (letterlijk en figuurlijk) een aanzienlijke verarming van de dorpsraad teweeg gebracht. En dat 
spijt ons zeer. 

Positieve zaken van de afgelopen verenigingsjaren zijn er gelukkig ook. Zo is inmiddels het Klompenpad 
geopend en het wordt zeer intensief “bewandeld”. Zeker een aanwinst voor onze dorpen. Daarnaast 
bestond de “Stamtafel” 10 jaar. Ook daarbij is de dorpsraad van begin af aan betrokken geweest. 

Verder hebben wij vanzelfsprekend onze ceremoniële verplichtingen uitgevoerd, zoals de herdenkingen 
bij de Woeste Hoeve, bij het monument in Lieren en in het Teixeira de Mattos Park. Daarnaast waren wij 
aanwezig bij de intocht van Sinterklaas en overhandigden bloemen aan jubilarissen van zangkoren 
Hosanna en Toonkunst. 

Tot slot wil ik een woord van dank richten aan onze kantoormedewerker (en “hof-fotograaf”) 
John Tanasale voor zijn inzet en aan onze boekhouder Jaap Hertgers voor zijn accuraat uitgevoerde 
werkzaamheden. 

Joop van der Meer 

Voorzitter Vereniging Dorpsraad Beekbergen en Lieren 
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Aandachtspunten bij de portefeuille Veiligheid in 2019/2020 
Als het om “Veiligheid” gaat, kunnen wij in Beekbergen en Lieren niet zeggen dat zich grote problemen 
voordoen. Maar er zijn toch wat zaken die wij wel goed in de gaten moeten houden. Zo hebben wij af en 
toe overlast van personen die in een aantal instellingen verblijven. Vaker dan wij zouden willen is er 
sprake van openbare dronkenschap, met name in het centrum, juist daar waar zich de openbare 
basisschool bevindt, maar waar ook ’s zomers veel toeristen verblijven. 

Daarnaast is er een nieuwe vorm van overlast ontstaan door de zogenaamde “arbeids-migranten”. Sinds 
hun aanwezigheid in de Smittenberg en na vorig jaar ook de Engelanderhofhebben wij klachten 
gekregen van bewoners van aangrenzende huizen over geluidsoverlast en af en toe overmatig 
drankgebruik. Wij hebben begrepen dat de gemeente Apeldoorn ook op dit punt onderzoek verricht. 
Voor de goede orde: wij zijn niet tegen hun aanwezigheid en het gaat om een klein percentage van deze 
groepen, doch het verdient wel onze aandacht. 

Bij wijze van proef is de gemeente Apeldoorn een “pilot’ gestart met behulp van een APV (Algemene 
Plaatselijke Verordening) die het bewoners verbiedt in het centrum in de openbare ruimte alcoholische 
dranken te nuttigen. Na een periode van een half jaar zal deze proef worden geëvalueerd. 

 
De laatste maanden is de verkeersveiligheid op de weg langs het Kanaal-Zuid weer nadrukkelijk onder 
de aandacht gebracht door een aantal verkeersongelukken met dodelijke afloop. Er zijn als gevolg 
daarvan door aanwonenden petities gestart om de maximum snelheid terug te brengen tot 60 km/h en 
ook de gemeenteraad heeft een besluit genomen om tot deze maatregel over te gaan. Onze 
zustervereniging in Loenen verzet zich fel tegen deze gang van zaken. 

Joop van der Meer 

Portefeuillehouder Veiligheid 
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Zorg 
Door corona helaas een jaar met nauwelijks fysieke vergaderingen en ontmoetingen. Omdat sluiting van 
alle seniorenontmoetingen in Beekbergen en Lieren moest plaatsvinden werd het voor veel ouderen een 
ongemakkelijke tijd en vereenzaming lag op de loer. De Eredag kon niet doorgaan en de prikpost voor 
bloedafname moest de deuren ook sluiten. 

Gelukkig werden er regelmatig hartverwarmende initiatieven ontplooid door mensen uit de gemeen-
schap. Het draaiorgel is enkele malen verschenen voor het Zonnehuis en de Vier Dorpen. Ook kregen 
de bewoners van de Vier Dorpen een prachtig boeket bloemen van de Vrienden van de Vier Dorpen. 
Daarnaast waren er vele individuele en/of kleinschalige acties door kerken en verenigingen. Gelukkig 
kennen wij hier het begrip “noaberschap”nog goed. 

Atlant – Markenhaven: Op dit terrein verrijst binnen ongeveer 1,5 jaar een compleet nieuw gebouw 
voor 100 bewoners. 80 mensen die afhankelijk zijn van chronische psychiatrische verpleeghuiszorg en 
20 bewoners met het syndroom van Korsakov krijgen hier een eigen appartement. 

Atlant – Immendaal: De planning van de restauratie en daarna de nieuwbouw heeft wat vertraging 
opgelopen. Hopelijk zal het complete gebouw aan het eind van 2022 gereed zijn. 

   
 Atlant-Markenhaven Foto-impressie Atlant-Immendaal 

Ria Mollink 

Portefeuillehouder Zorg 
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Jeugd, Sport en Onderwijs 

School en senioren in Lieren 
Voor de leerlingen en leerkrachten van de basisscholen was het een jaar waarin veel beroep werd 
gedaan op creativiteit en organisatorisch vermogen. Door de lockdown in maart moest halsoverkop 
worden overgeschakeld naar het lesgeven via de elektronische weg. Zeker geen optimale situatie; er 
moest gezocht worden naar geschikte computerprogramma’s en werkwijzen. Toen de scholen weer 
open mochten werd er goed bekeken hoe in en rond school een zo veilig mogelijke situatie gecreëerd 
kon worden. 

Respect voor de leerkrachten die ondanks alle belemmeringen steeds zo positief de schouders eronder 
zetten en de contacten met de kinderen (en hun ouders) toch op verschillende manieren onderhielden. 

Aan het einde van het afgelopen schooljaar (’19-’20) hebben we afscheid genomen van Martin 
Kooijmans als “hoofd” van de Prinses Julianaschool. Vanwege de maatregelen rondom corona was er 
door het afscheidscomité een “opgerekt” programma opgesteld. 

Na een bakkie op school werd Martin door zijn vrouw door het 
dorp gereden langs de ouderen die graag persoonlijk gedag 
wilden zeggen. Martin werd veelvuldig en hartelijk bedankt voor 
zijn enthousiasme en betrokkenheid! Namens de senioren 
mocht ik aan het einde van de rondrit aan Martin een goed-
gevulde mand met, grotendeels lokale, lekkere en gezonde 
producten aanbieden. 

’s Middags ging Martin de klassen rond voor het afscheid van 
de kinderen, na schooltijd hadden de ouders de gelegenheid om gedag te zeggen. 
’s Avonds was er nog een receptie in een defilévorm, waarbij zelfs de Goedheiligman tijd had vrij-
gemaakt om Martin uit te zwaaien. 

Gelukkig betekent Martins vertrek géén einde aan de 
betrokkenheid vanuit school met de senioren. Door de 
andere leerkrachten werd al direct aangegeven dat zij 
Martin hierin graag willen opvolgen. 

Dat resulteerde erin dat in oktober en december een 
ronde kon worden gemaakt door het dorp. Dank aan de 
leerlingen en de leerkrachten voor het bedenken en 
maken van de attenties. En veel dank aan de dames 

van Luttikhuizen, Zweers en Konijnenberg voor het helpen bij het verspreiden in het dorp. 

 
Sportverenigingen Beekbergen 

Ook voor de sportverenigingen was het een apart jaar. 

De sportactiviteiten gingen na de jaarwisseling weer van start, trainingen werden hervat, wedstrijden 
gespeeld totdat in maart alles werd stilgelegd. Na een aantal weken werd het buiten sporten gelukkig 

weer mogelijk. Omdat de gymzaal gesloten bleef werd er door de BSV overlegd 
met VVB. De kinderen van de gymnastiek/turnafdeling van de BSV mochten 
gebruik maken van het veld van de voetbalvereniging! 

 

Met de nodige creativiteit en flexibiliteit van 
leden, ouders, trainers en bestuurders van 
beide clubs is het mogelijk gebleken om, 

zoveel als mocht, door te gaan met sporten. Ook de 
tennisvereniging speelde goed in op de wisselende 
omstandigheden en organiseerde onder andere extra 
sportmomenten voor de jeugd. 
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De Voetbalvereniging bestond 90 jaar; geen receptie of feest, maar het bestuur 
had een kaart laten drukken om de gelegenheid niet totaal ongemerkt voorbij te 
laten gaan. De bestuursleden hebben persoonlijk (het grootste deel van) de 
kaarten aan de leden rondgebracht. Ze hebben daarbij heel wat kilometers 
afgelegd! 
 
 

bLoEm 

Van Pieter de Mos heb ik de deelname aan het overleg van bLoEm overgenomen. Deze groep 
vrijwilligers houdt zich bezig met advies aan particulieren en bedrijven over energie, met name 
besparing en verduurzaming.Er is hierin ook samenwerking met o.a. het Energieloket Apeldoorn. 
Via de website van www.duurzaambloem.nl (link staat ook op de website van de Dorpsraad) kunt u 
meer informatie vinden over de werkzaamheden van de energiecoaches. 

….. en RES 

Ook ontwikkelingen over de energietransitie worden gevolgd. Zeer interessant en leerzaam, maar best 
lastige materie. 

De Gemeente Apeldoorn heeft een samenwerkingsverband met een aantal andere gemeenten, water-
schappen,bedrijven en provincie: de Cleantech Regio. De Cleantech Regio houdt zich bezig met het 
opstellen van de Regionale Energie Strategie (RES). Gemeente Apeldoorn wil in 2050 graag klimaat-
neutraal zijn, de RES gaat over de periode tot 2030. 

In de RES staat niet alleen hoeveel de Cleantech Regio denkt bij te dragen aan de landelijke doel-
stellingen uit het Klimaatakkoord, maar ook hoe de samenwerkende overheden verwachten duurzame 
energie op te wekken met wind en zon. 

Er is door de vrijwilligers van bLoEm deelgenomen aan een aantal door de Gemeente georganiseerde 
bijeenkomsten in het kader van de (concept) RES. 

In 2021 komt de RES ter inzage: inwoners en andere belanghebbenden kunnen dan ook reageren op 
de inhoud. In de loop van het jaar zal de Raad het stuk gaan behandelen. 

Als u geïnteresseerd bent in de ontwikkelingen rondom de RES dan kunt u bijvoorbeeld kijken op 
www.cleantechregio.nl of www.apeldoorn.nl/res . 

Tenslotte 

We hopen natuurlijk dat in 2021 onze dorpse evenementen zoals avondvierdaagse, straatvolleybal, 
kindervakantiespel en zeskamp weer (eventueel in aangepaste vorm) doorgang kunnen vinden! 

Jamone Wagner 

Portefeuillehouder Jeugd, Sport en Onderwijs 
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Vereniging Betaalbaar Wonen in Beekbergen en Lieren (BWiBL) 
Nadat 2019 al een groot succes was voor de vereniging, is deze positieve lijn in 2020 doorgezet. Na 
jaren van hard werken, veel tegenslagen en ook heel veel geduld is het plan ‘de Beekvallei’ eindelijk 
realiteit geworden, nadat de eerste plannen omstreeks 14 jaar geleden al gesmeed werden. In het begin 
van 2020 is het archeologisch onderzoek afgerond, waardoor er in het voorjaar van 2020 begonnen kon 
worden met de voorbereidingen voor de bouw van onze wijk. Rond de bouwvak was het eerste gedeelte 
van de wijk al zowat onder de pannen, terwijl bij andere woningen nog maar net de fundering gelegd 
was. Uiteindelijk zijn begin november de eerste woningen opgeleverd, de laatste woningen eind februari 
2021. Onze dorpsfotograaf John heeft ons middels de nieuwsbrief goed op de hoogte gehouden van de 
voortgang van het project met prachtige (drone)-foto’s.  

Uiteindelijk zijn alle 10 de goedkope starterswoningen (verkoopprijs €185,000 excl. Meerwerk) aan leden 
van de vereniging (allen uit Beekbergen, Lieren e.o.) gekocht. Als we kijken naar de huidige woning-
prijzen is dat natuurlijk een unieke verkoopprijs. 9 andere woningen / kavels uit de wijk zijn ook via de 
vereniging gekocht, de andere 12 woningen / kavels zijn op de vrije markt bij gelukkige kopers terecht 
gekomen. Van deze laatste groep komt er echter ook nog een groot gedeelte uit Beekbergen, Lieren e.o. 
Hierdoor kennen veel mensen elkaar al uit het dorp, via de kerk, kroeg of op andere wijze. Deze 
verbondenheid maakt het een gezellige en fijne wijk om in te wonen. Tegelijk wordt deze verbondenheid 
gevoeld met de bestaande inwoners van Lieren, wat de wijk een extra aanvulling geeft op Lieren. 

Op het moment van schrijven zijn 26 van de 33 woningen bewoond, de andere 7 zullen spoedig volgen. 
Aangezien de woningen gebouwd zijn op een manier waarmee we klaar zijn voor de toekomst 
(warmtepompinstallatie, gasloos, goede isolatiewaarde) hopen we als bewoners van de ‘Dokter J. van 
Heuvenweg’ en de ‘Veldbrugweg’ met veel plezier in Lieren te blijven wonen! 

 
Aangezien de woningen gebouwd zijn op een manier waarmee we klaar zijn voor de toekomst (warmtepompinstallatie, gasloos, 

goede isolatiewaarde) hopen we als bewoners van de ‘Dokter J. van Heuvenweg’ en de ‘Veldbrugweg’ met veel plezier in 
Lieren te blijven wonen! 

Robert van Grol 

Portefeuillehouder BWiBL 
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Bouwen, Wonen, Ruimtelijke Ordening 
Het jaar 2020 is voor ons allen een bijzonder jaar geweest. Als dorpsraad hebben we bijna niet fysiek 
kunnen vergaderen. Toch hebben we geprobeerd om alle werkzaamheden van de dorpsraad door te 
laten gaan. Wat betreft de portefeuille ‘Bouw, Wonen, Ruimtelijke Ordening’ hebben we de volgende 
plannen van de gemeente Apeldoorn ontvangen ter beoordeling. 

• We ontvingen het ontwerp-bestemmingsplan van de Kuiltjesweg 1, dit is het voormalige Horeb 
terrein. De plannen lieten zien dat er wordt geprobeerd om een mix van wonen en natuur te 
realiseren op het Horeb terrein. Er zijn twaalf riante kavels op de tekeningen te zien die bebouwd 
mogen worden. De huidige bebouwing word volledig gesloopt, dit houdt in dat het totale opper-
vlakte aan bebouwing zal afnemen. De rest van het gebied wordt ook in kavels opgedeeld die te 
koop worden aangeboden aan particulieren. Dit zijn bosgebieden met een Natura 2000 bestem-
ming, dit houdt simpel gezegd in dat dit ook bosgebieden moeten blijven. 

• We ontvingen het ontwerp-bestemmingsplan van de Nieuwe Voorweg 23. Op het erf van deze 
boerderij worden een aantal oude schuren gesloopt en worden er nieuwe schuren voor in de 
plaats gezet aan de andere kant van de beek. 

• We ontvingen ook een plan over de Wilmalaan 1, dit betreft camping ‘de Bosrand’. Het gaat hierbij 
om een kleine uitbreiding/vernieuwing van de camping. 

Daarnaast zijn de laatste huizen van ‘de Ruiterij’ gebouwd in 2020. Ook lopen de plannen om te gaan 
bouwen bij de Coöperatie in Lieren nog steeds. Aan de Ruitersmolenweg heeft de Gereformeerde 
Gemeente Beekbergen het oude kerkgebouw gesloopt en op dezelfde plek een nieuw kerkgebouw 
gebouwd: Eben-Haëzer. 

Erwin Wilbrink 

Portefeuillehouder Bouwen, Wonen en Ruimtelijke Ordening 
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Grijs en Groen 
Ook in het afgelopen jaar (2020) was er met enige regelmaat een fictieve strijd tussen asfalt en struiken 
en heesters. Enerzijds was er op een aantal plekken in Beekbergen en Lieren dringend behoefte aan 
aanpassing - veelal uitbreiding – van het wegennet en anderzijds was er een roep om het groene 
karakter van Apeldoorn gezinsstad in stand te houden.  

Het bestuur van de dorpsraad heeft dit onderwerp steeds in goed overleg met de stadsdeelmanager 
voor de dorpen en het buitengebied en de stadsdeelbeheerder weten vorm te geven. Ook wanneer er 
ingrijpende maatregelen noodzakelijk waren. Wie een foto van de tuin rond de pastorie legt naast een 
foto die enkele jaren geleden werd genomen zal zien dat een aantal karakteristieke bomen om 
veiligheidsredenen -helaas- zijn gekapt.  

 
In 2020 is een deel van de Loenenseweg gerenoveerd en werden snelheid remmende voorzieningen 
aangebracht. Ook werden de oversteekplaatsen aangepast. Opletten blijft geboden. Over de aanpassing 
van de Loenenseweg werd een informatieavond met aanwonenden belegd. De daar verkregen 
informatie is, waar dat mogelijk was, in het plan verwerkt. Om verkeerstechnische redenen is de 
bushalte Loenenseweg 7 verplaatst naar Dorpstraat “Zonnehuis”. 

Beekbergen zal in 2021 deelnemen aan het project om meer wilde bloemen in de groenen randen te 
zaaien.  

Met enige regelmaat werd door bestuur dorpsraad aan de gemeente Apeldoorn melding gedaan van 
losliggende tegels, zwerfvuil en afgewaaide takken (vaak in combinatie met foto’s). 

Het bestuur van de dorpsraad vertrouwt er op dat, ondanks de andere werkwijze en organisatiestructuur 
bij de gemeente Apeldoorn, ook in 2021 constructief zal worden samengewerkt. 

Pieter de Mos 

Portefeuillehouder Grijs en Groen 
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Verkeer 
In voorgaande jaarverslagen werd reeds uitvoerig aandacht besteed aan het onderwerp verkeer. Werd 
er gewezen op het gegeven dat er in de Dorpstraat te veel verkeer is, er te hard gereden wordt en het 
voor fietsers vaak (te vaak) een hachelijke onderneming is zich in het verkeer te mengen. Dat is dit jaar 
niet anders geweest. Voeg daarbij het kuispunt Dorpstraat – Kerkweg / Schaffelaarweg en het probleem 
is duidelijk. Een ander gevaarlijk punt zijn de wegen die aansluiten op de Arnhemseweg en de 
Loenenseweg. Hier zijn het de onoverzichtelijkheid en de te hoge snelheid die voor gevaarlijke situaties 
zorgen. 

Het bestuur van de dorpsraad heeft wederom overleg gevoerd met de gemeente Apeldoorn en de 
provincie Gelderland. Hoewel er begrip getoond werd voor de genoemde argumenten en er een 
positieve grondhouding is , heeft het nog niet tot een adequate oplossing geleid. 

Gesprekken worden in 2021 voortgezet. Met enige regelmaat wordt in de Dorpstraat door de gemeente 
de snelheidsdisplay geplaatst, maar het effect is zeer gering omdat handhaving nauwelijks wordt 
uitgevoerd.  

Door de provincie en de gemeente is tijdens een informatiebijeenkomst aan omwonenden van de wegen 
die ten zuiden van de kern van Beekbergen aansluiten op de Arnhemseweg nadere uitleg gegeven van 
de voorgenomen plannen. Ook werd een globaal tijdspad voor die werkzaamheden gegeven. 

Wij kunnen helaas niet anders concluderen dan dat de bedoelingen goed zijn maar dat het effect nog 
enkele jaren op zich zal laten wachten. Gedurende die tijd blijft het een kwestie van goed opletten. 

Pieter de Mos 

Portefeuillehouder Verkeer 
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Verslag landschap en wandelpaden 2020 
Het Klompenpad kent veel wandelaars. De meeste mensen zijn enthousiast, vooral omdat het pad door 
het dorp, over een akker, door bos, over een hoog hek, door nog meer bos en langs de beek loopt, 
kortom het “Bekberger klompenpad” heeft een grote variatie. 

Een groep vrijwilligers zorgt ervoor dat regelmatig vuilnis wordt geraapt op en langs het pad. Maar 
gelukkig zijn er onder de Beekbergse bevolking veel meer mensen die regelmatig vuil, blikjes en flesjes 
meenemen en opruimen.  

Het niet meer bestaan van de grijze container laat overal zijn sporen na, vooral op diverse plekken in de 
bossen worden vaak grote hoeveelheden vuilnis gedumpt. Datis natuurlijk heel lastig op te ruimen. Hier 
ligt een taak voor de gemeente, na melding.  

Nog steeds bepleit de dorpsraad meer bomen langs de wegen, terwijl die nu regelmatig worden 
weggehaald, maar niet herplant, omdat de huidige normen voor herplant anders zijn dan in de tijd dat de 
gekapte bomen werden geplant. Dat betekent dat steeds minder bomen langs de openbare weg komen 
te staan.  

De gemeente heeft een nieuwe subsidieregeling in het leven geroepen, opdat particulieren ter plaatse 
passende beplanting aanbrengen ter versterking van het landschap, zie 
www.landschapsbeheergelderland.nl/landschapsimpuls-beekbergen-lieren - oosterhuizen/.  

De bloemperken en randen met crocus en narcissen langs de toegangswegen Loenenseweg en 
Arnhemseweg die naar idee van de dorpsraad in 2018 werden gepoot, hebben een prijs van de 
gemeente Apeldoorn gewonnen. 

 
Deze lange rand van narcissen heeft 7 verschillende soorten. 

Lucia Albers 

Portefeuillehouder Landschapsontwikkeling 
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Jaarverslag Werkgroep N786 over het jaar 2020  

In 2019 is er besloten om op diverse plaatsen verkeerstellingen uit te gaan voeren. 

Daar is in het 1e kwartaal mee begonnen. 

Deze meetpunten liggen o.m. langs het kanaal, in en rond de dorpen Loenen en Eerbeek. Daarnaast 
wordt er een kentekenonderzoek uitgevoerd. 

Er is plaatselijk een aantal groepen samengesteld ter beoordeling van de gegevens van die plekken. 

Daarbij wordt er gebruik gemaakt van de noodzakelijke gegevens van Rijkswaterstaat. 

Door de problemen met de stikstofuitstoot moest er een verfijndere opzet van de meetpunten worden 
uitgevoerd. 

De energie die in het project Eerbeek-Loenen 2030, waartoe de N786 behoort, wordt gestopt, wordt 
vooral besteed aan de problemen in Eerbeek en door de ligging van de papierfabrieken. 

Zoals: inpassingsplan Mayer-Melnhof, de keuze voor de beste plek van het distributiecentrum, verkeers-
situatie bij DS Smit de Hoop, bedrijventerrein Kieveen, Wegennet Eerbeek-Loenen 2030 met 
bijbehorende verkeersonderzoek. Al met al kost dit veel tijd. 

 
 

Onno Muntinga 

Namens Werkgroep N786 
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Werkgroep Oud Beekbergen en Lieren (WOBL) in 2019/2020 
De werkgroep zet zich in voor het vastleggen en bewaren van de geschiedenis van onze dorpen. 

Wij zijn verder gegaan met het publiceren van verhalen over het vroegere Beekbergen en het vroegere 
Lieren. Dat deden wij een periode in de twee-wekelijkse uitgave van “Het Dorpsvizier”. Doch helaas is 
deze krant als zelfstandig periodiek opgeheven. Daarna is hij ondergebracht in “De Krant van 
Apeldoorn”, maar ook daaraan is een einde gekomen. 

Daardoor is er geen ruimte meer voor een gedrukte bijdrage van de WOBL. 
Al onze artikelen zijn nog wel steeds te raadplegen op de website van de dorpsraad. 
Dit is de link: https://www.dorpsraadbeekbergen.nl/wobl.html.  

Wat ons parten speelt in onze bezigheden is de nieuwe Europese regelgeving onder de naam: 
“Algemene Verordening Gegevensbescherming” (AVG). Deze privacywet verbiedt het namen of 
afbeeldingen van personen af te beelden zonder toestemming van de rechthebbenden. Dit werkt 
remmend op onze verhalen over bewoners van onze dorpen, ook als zij zijn overleden. 

Ons vroegere lid Jan Hogeweij had voor zijn dood ooit een begin gemaakt voor een tentoonstelling van 
oud Beekbergen en Lieren in het A Ford museum in de Tullekensmolen. Leden van de WOBL hebben 
met de eigenaar afgesproken deze werkzaamheden te vervolgen. Daartoe zijn kenmerkende foto’s uit 
vroeger tijden afgedrukt en gesealed, zodat ze geschikt zijn om te worden tentoongesteld.  

 

De WOBL bestaat op dit moment uit mevrouw Ans Mostert en de heren Teun Jochems, John Keus, Huib 
van Mastrigt en Joop van der Meer. Voor ondersteuning kunnen wij een beroep doen op de Apeldoornse 
historicus Huub Ummels. 

Joop van der Meer 

Werkgroep Oud Beekbergen en Lieren 
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Verslag over het jaar 2020 van de STAMTAFEL 

We kunnen het verslag over dit jaar heel kort houden daar er door de Covid 19 maar een gedeelte van 
het jaar de bijeenkomsten gehouden konden worden. 

We zijn in januari weer vol goede moed gestart met een nieuwjaarsbijeenkomst met natuurlijk weer de 
hapjes, drankjes en oliebollen. Als verrassing hadden we de heer Weenink uit Apeldoorn benaderd die 
ons met veel verve door de prachtige natuur van onze Veluwe geleid heeft. Een geweldige hoeveelheid 
dia’s van natuur, vogels en andere dieren passeerden de revue. 

Eind januari was er weer de zo langzamerhand traditionele boerenkoolmaaltijd met het optreden van het 
Oosterhuuzens Dialectkoor. 

Ruim 70 personen hebben zich tegoed gedaan aan de heerlijke boerenkool met worst en genoten van 
de zang. 

De laatste Stamtafelbijeenkomst was op 12 maart. Hierna dachten we dat we voor enkele weken zouden 
moeten stoppen maar helaas bleek dit uiteindelijk toch voor de rest van het jaar te zijn. We hebben nog 
wel met wat tussenpozen af en toe met kleine bezetting wat kunnen biljarten op dinsdagmorgen. 

Om toch nog wat contacten te onderhouden hebben we toen toch nog enkele activiteiten ontplooid 
zoals: 

 In maart iedere vaste bezoeker een kaartje te bezorgen met goede wensen. 
 In april een koffieboeketje van Ineke rond te brengen. 
 In september een Bekbarger Stoete van bakker Zoet en tot slot voor de Kerst nog een 

overheerlijke banketstaaf ook van Bakker Zoet rond gebracht. 

Op deze manier hebben we toch nog iedere keer wat contact kunnen houden met onze vaste bezoekers 
hetgeen zeer op prijs gesteld werd. 

Uit deze bezoekjes bleek dan ook weer hoezeer de mensen ernaar verlangden om eindelijk weer eens 
samen te komen en eens gezellig met elkaar te kunnen praten. 

Tot zover dit overzicht. We hopen dat 2021 een wat beter en gezelliger jaar gaat worden maar tot op 
heden blijkt dit nog niet zo te zijn. 

Lieve mensen houdt moed en afstand dan komen er vast weer betere tijden. 

 

Ton en Dinie Tijhof 

Coördinatoren Stamtafel 
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Jaarrekening 2020 
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Begroting 2020 

Naar aanleiding van de wijziging in de Verordening Dorps- en wijkraden 
zullen er ook veranderingen optreden in de wijze van aanvragen voor de 
activiteiten voor en door de Dorpsraad en verschillende belangengroepen. 
Deze begroting is een concept. 2021 is een overgangsjaar. Met de 
betreffende belangengroepen zullen wij ook in overleg gaan over komende 
jaren. 
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Verslag van de Kascontrole Commissie 
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Jaarplan 2021 van de Vereniging Dorpsraad Beekbergen-Lieren 

Op voorhand moet worden gezegd dat – kijkend naar de zeer beperkte realisatie van het jaarplan 2020 - 
corona ook in 2021 een belemmerende factor zal zijn. In het jaar 2020 konden de jaarvergadering en 
een geplande themabijeenkomst (“Beekbergen en de zorginstellingen”) geen doorgang vinden. 
 
Voor het jaar 2021 ziet het er voorlopig niet positief uit. Zowel de rijksoverheid als de gemeente 
Apeldoorn hebben maatregelen afgekondigd die vergaderingen op de gebruikelijke wijze onmogelijk 
maken. Online vergaderen moet nog wennen en vergt relatief nog veel voorbereiding.  

Het bestuur van de dorpsraad zal ook voor 2021 voorbereidingen treffen om, zodra dat in verband met 
corona mogelijk is vergaderingen en themabijeenkomsten te organiseren. 

Het bestuur zal al die maatregelen treffen die noodzakelijk zijn voor het in stand houden van de 
vereniging en daarover verantwoording afleggen aan de leden. Daartoe gebruik makend van de 
wekelijkse digitale nieuwsbrief die door de dorpsraad wordt uitgegeven. 

Het bestuur van de dorpsraad heeft in 2020 moeten vaststellen dat overleg met de gemeente Apeldoorn 
ook hinder ondervindt door corona. Wij zullen alles in het werk stellen om een goede en vlotte samen-
werking te behouden. 


